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Duka Zólyomi Árpád az Európai Parlament MKP-s képviselÅ‘je december elsÅ‘ péntekén Párkányban járt. Az Ady Endre
Alapiskola kilencedikes diákjai örömmel fogadták a politikust, a találkozó végén számtalan kérdést tettek fel neki.
Lapunk az euróról és annak bevezetésérÅ‘l beszélgetett a képviselÅ‘vel.
 - Ha ma megkérdeznénk az embereket arról, hogy a 2009-es évvel kapcsolatosan mitÅ‘l tartanak a legjobban, tízbÅ‘l
nyolcan biztosan az eurót neveznék meg fÅ‘ellenségnek.  - Pedig nincs mitÅ‘l félni. Az Európai Unió tagországaként nagyon
is elÅ‘nyös lesz a számunkra, hogy olyan pénznemet fogunk használni, mint amilyet a többi tagország is használ.
Sokkal egyszerÅ±bb lesz a nemzetközi kereskedelem, a kapcsolattartás. Fontos tényezÅ‘ az is, hogy nem fog változni a
pénznem értéke, nem kell tartani az elértéktelenedésétÅ‘l. - Az emberek, fÅ‘leg az idÅ‘sebb korosztály, mégis retteg. -
Az emberek félnek attól, hogy kevesebb lesz a pénz összege. Ehhez hozzá kell szokni és nem szabad megfeledkezni
arról sem, hogy az arányok ugyanazok maradnak. Attól is tartanak, hogy nagy volumenÅ± áremelkedés következik be. Az
áremelkedés viszont már fokozatosan itt van, eljött volna az uniós pénznem bevezetése nélkül is. Szeretnék mindenkit
megnyugtatni. Nem kell megriadni, nem lesz katasztrófa. Vigyázni kell arra, hogy az egy eurónak nagyobb lesz az értéke,
mint amennyi az egy koronáé volt. Az euró legfontosabb elÅ‘nye az lesz, hogy elég lesz egy pénztárca is, bárhova is
utazunk&hellip;- Tele aprópénzzel&hellip;      - Igen, sok lesz a fémpénz, meg kell becsülni a centeket is. Bízom benne, hogy
az idÅ‘ múlásával, a fiatalabb generáció felnövekedésével már ilyen probléma nem lesz.- Hogyan lehet megkönnyíteni
az elkövetkezÅ‘ hónapokat?  - Nem jó például sokáig átszámolni az értékeket. Meg kell szokni azt, hogy mennyi pénzem
van, és annak hányada az egy eurós vagy a centes. Így ugyanolyan viszonyba kerülhetünk az uniós pénznemmel is, mint
amilyenbe a koronával voltunk. Nem szabad elfelejteni azt sem, hogy a szlovák korona is csak 1993-tól létezik.
Vigyázni kell arra is, hogy a kis értékÅ± összeg nem azt jelenti, hogy minden olcsóbb lett. Nagyon oda kell figyelni. Nem
érdemes idegesnek lenni, mert úgysem lehet változtatni a helyzeten.  Szép
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